
Protokół Nr XLII/22 

 

z obrad XLII sesji Rady Miasta Siemiatycze, 

która odbyła się w sali Siemiatyckiego Ośrodka Kultury 

w dniu 30 listopada 2022 roku 

 

Obrady XLII sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 13:00 zakończyły 

zaś o godzinie 13:55.  

 

W obradach XLII sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 13, według załączonej do 

protokołu listy obecności (Załącznik Nr 1). 

Radni obecni na XLII sesji: 

1. Marek Bogucki 

2. Melania Grygoruk 

3. Tomasz Jakowiuk 

4. Katarzyna Jarocka 

5. Antoni Kosieradzki 

6. Jerzy Korowicki 

7. Igor Mironkiewicz 

8. Katarzyna Nayda 

9. Paweł Onieszczuk 

10. Jerzy Roszczenko 

11. Łukasz Rybałtowski 

12. Igor Śnieżko 

13. Agnieszka Monika Zalewska 

 

Radni nieobecni na XLII sesji: 
1. Marcin Usakiewicz 

 

 

Do punktu 1 - otwarcie obrad. 

Obrady XLII sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 30 listopada 2022 r. otworzyła 

Przewodnicząca Rady Miasta – Agnieszka Zalewska. Przewodnicząca na wstępie powitała 

wszystkich obecnych na XLII sesji Rady Miasta. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 13 

radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Przewodnicząca Rady dodała, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, nagrania udostępniane są w Biuletynie Informacji 

Publicznej oraz na stronie internetowej Urzędu Miasta Siemiatycze.  

Przewodnicząca rady powiedziała, ze 19 listopada 2022 r. zmarł Witold Berski – wieloletni 

radny Rady Miasta Siemiatycze. Powiedziała, ze był to człowiek pełen humoru i 

wewnętrznego ciepła, a jego życiowy optymizm i pogoda ducha był dla wszystkich dobrym 

przykładem zachowania w sytuacjach trudnych. Przewodnicząca Rady w imieniu rady Miasta 

Siemiatycze złożyła serdeczne wyrazy współczucia rodzinie oraz najbliższym.  

Przewodnicząca rady poprosiła o uczczenie pamięci Pana Witolda Berskiego minutą ciszy. 

 Burmistrz powiedział, że Pani Grażyna Berska –małżonka Pana Witka prosiła, żeby 

przekazać Państwu radnym i pracownikom Urzędu Miasta podziękowania za uczestnictwo w 

ostatniej drodze Pana Witka. 



 

Do punktu 2 – przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na sesję. Dodała, ze w trybie art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym porządek obrad 

zostanie uzupełniony o dwa punkty; 

- do punktu 11 zostanie wprowadzona uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej miasta Siemiatycze na lata 2022 – 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2022 – 2035, 

- do punktu 12 zostaje wprowadzona uchwała w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu.  

Pozostałe punkty ulegną przesunięciu. Przewodnicząca Rady powiedziała, że sesja będzie 

prowadzona zgodnie z przesłanym porządkiem obrad uwzględniającym te zmiany: 

 

1) otwarcie obrad; 

2) przedstawienie porządku obrad; 

3) przyjęcie protokołu z obrad XLI sesji Rady Miasta; 

4) sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami; 

5) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej 

przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, uczniów niepełnosprawnych; 

6) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Rady Miasta 

Siemiatycze; 

7) podjęcie uchwały  w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej na terenie Miasta 

Siemiatycze; 

8) podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Miasta Siemiatycze; 

9) podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Miasta Siemiatycze; 

10) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 r.; 

11) podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Siemiatycze na lata 2022 - 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2022 – 2035; 

12) podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i 

wykupu; 

13) wolne wnioski; 

14) zakończenie obrad. 

 

Do punktu 3 – przyjęcie protokołu z obrad  XLI sesji Rady Miasta. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z XLI sesji Rady Miasta wyłożony jest na 

stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad nie wpłynął do niego uwagi uzna się go za 

przyjęty.  

Do punktu 4 – sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie. Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady odczytała opinię Związków Zawodowych na temat podejmowanych 

uchwał, z której wynika że NSZZ Solidarność uwag nie wnosi uwag.  



Do punktu 5 - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, uczniów 

niepełnosprawnych. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji omówiła Pani Sekretarz, zapytała 

czy radni zgłaszają jeszcze jakieś pytania? 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie ustalenia 

stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów 

przewozu dzieci, uczniów niepełnosprawnych, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby 

zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLII/272/22 –Załącznik Nr 3 



 

Do punktu 6 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do 

reprezentowania Rady Miasta Siemiatycze. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwała była wyjaśniona na komisji. Zapytała czy 

radni zgłaszają jeszcze jakieś pytania? 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa do reprezentowania Rady Miasta Siemiatycze, Przewodnicząca Rady 

poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” 

poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 15 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLII/273/22 –Załącznik Nr 4 



Do punktu 7 – podjęcie uchwały  w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej na 

terenie Miasta Siemiatycze 

Przewodnicząca Rady powiedział, że przedłuża się przebieg ulicy Różanej o drogę 

wewnętrzną oznaczoną numerem geodezyjnym działki 2358/2. Przewodnicząca Rady dodała, 

że wychodząc naprzeciw oczekiwaniom wnioskodawczyni oraz innych właścicieli działek 

położonych wzdłuż omawianej drogi i perspektywy rozwoju zabudowy na tym terenie. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy drodze wewnętrznej na terenie Miasta Siemiatycze, Przewodnicząca Rady 

poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” 

poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLII/274/22 –Załącznik Nr 5 



 

Do punktu 8 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Miasta 

Siemiatycze.  

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, ze nadaje się nazwę ulicy Zachodnia drodze publicznej 

gminnej na odcinku od ulicy Jana Kilińskiego do ulicy Drohiczyńskiej do granic 

administracyjnych miasta.  

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie określenia 

stawek podatku od środków transportowych, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby 

zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



Uchwała Nr XLII/275/22 –Załącznik Nr 6 

 

Do punktu 9 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Miasta 

Siemiatycze.  

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że nadaje się nazwę ulicy Rososze drodze publicznej 

gminnej na odcinku od drogi publicznej gminnej krajowej nr 19 ulicy 11 Listopada do drogi 

publicznej gminnej nr 109404b oraz drodze wewnętrznej oznaczonej numerem geodezyjnym 

działki 20769 do granic terenu przeznaczonego do poszerzenia wysypiska.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy na terenie Miasta Siemiatycze, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby 

zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 



Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLII/276/22 –Załącznik Nr 7 

 

Do punktu 10 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o omówienie uchwały. 

 

Pani Skarbnik powiedziała, że na ostatniej sesji -26 października informowała o tym że środki 

z dodatkowego udziału w podatku od osób fizycznych od osób fizycznych były ostatnimi 

środkami, które wpłynęły do nas na konto miasta Siemiatycze. W związku z tym dzisiaj 

wnioskuję o zmianę konstrukcji całego budżetu jednocześnie wprowadzając deficyt 

budżetowy w wysokości 1 763 000 zł. 

Zwiększenie w planie dochodów o kwotę 502 449 zł, w tym: 

- 50 000 zł - zwiększenie planu dochodów z tytułu wpływów opłat za najem i dzierżawę; 

- 15 000 zł - zwiększenie planu dochodów z tytułu wpłaty podatku w formie karty 

podatkowej; 

- 25 000 zł - zwiększenie planu dochodów z tytułu wpływów podatku od spadków i darowizn; 

- 52 449 zł - otrzymane z Ministerstwa Finansów środki przewidziane ustawą z dnia 12 marca 

2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy z przeznaczeniem na funkcjonowanie oświaty; 

- 120 000 zł - planowane uzyskanie dochodów z tytułu preferencyjnej sprzedaży węgla przez 

gminy; 

- 70 000 zł - wprowadzenie planu dochodów środków otrzymanych z ZUS w ramach 

Rodzinnego Kapitału Opiekuńczego; 

- 170 000 zł - zwiększenie planu dochodów z tytułu usług oferowanych przez pływalnię 

miejską. 

Zmniejszenie w planie dochodów o kwotę 20 000 zł - zmniejszenie planu dochodów z tytułu 

wpływów z opłat za najem i dzierżawę. 

Zwiększenie w planie wydatków o kwotę 3 270 929 zł, w tym: 

- 10 000 zł - zwiększenie planu wydatków na utrzymanie dróg miejskich; 

- 185 000 zł - zwiększenie planu wydatków na funkcjonowanie Urzędu Miasta - 

wynagrodzenia i zakup materiałów; 

- 120 000 zł - zwiększenie planu wydatków na pozostała działalność - zakup energii, usług za 

obiekty miejskie; 

- 130 000 zł - zwiększenie planu wydatków na obsługę długu; 

- 630 000 zł - zwiększenie planu wydatków na funkcjonowanie szkół podstawowych; 

- 355 000 zł - zwiększenie planu wydatków na funkcjonowanie przedszkoli; 

- 15 000 zł - zwiększenie planu wydatków na dowóz dzieci niepełnosprawnych; 

- 580 000 zł - zwiększenie planu wydatków na funkcjonowanie Szkoły Muzycznej w kwocie 

120 000 zł oraz zwiększenie planu wydatków na zadanie inwestycje pn. "Adaptacja budynku 

po wygaszonym gimnazjum na potrzeby szkoły muzycznej„ - 460 000 zł; 

- 127 449 zł - zwiększenie planu wydatków w kwocie 75 000 zł na uczęszczanie dzieci 

miejskich do przedszkola gminnego oraz kwota 52 449 zł - zwiększenie wydatków 

oświatowych na dzieci z Ukrainy; 

- 60 000 zł - zwiększenie planu wydatków na funkcjonowanie MOPS; 

- 105 000 zł - zwiększenie planu wydatków na funkcjonowanie żłobków; 

- 400 000 zł - zwiększenie planu wydatków na funkcjonowanie systemu gospodarki odpadami 

komunalnymi; 

- 99 980 zł - zwiększenie planu wydatków na oświetlenie miejskie; 

- 2 500 zł - zwiększenie planu wydatków na opłaty za odprowadzanie wód opadowych; 



- 158 000 zł - zwiększenie planu wydatków na energię budynków miejskich; 

- 35 000 zł - zwiększenie planu dotacji Siemiatyckiemu Ośrodkowi Kultury; 

- 108 000 zł - zwiększenie planu dotacji Bibliotece Miejskiej; 

- 150 000 zł - zwiększenie planu wydatków na funkcjonowanie MOSiR. 

Zmniejszenie w planie wydatków o kwotę 188 480 zł, w tym: 

- 30 000 zł - zmniejszenie planu wydatków na usługi remontowe; 

- 24 690 zł - zmniejszenie planu wydatków usług na pozostałą działalność z zakresu 

bezpieczeństwa; 

- 86 000 zł - zmniejszenie planu wydatków na zwrot nienależnej subwencji oświatowej za lata 

ubiegłe;  

- 28 500 zł - rozwiązanie rezerwy na zarządzanie kryzysowe z przeznaczeniem na energię; 

- 19 290 zł - zmniejszenie planu wydatków na oświatowe świadczenia zdrowotne. 

Uwolnione środki z refundacji przeznaczone na wydatki majątkowe, zostaną zastąpione 

środkami z ewentualnej emisji obligacji, gdyż na planowany deficyt w kwocie 1 763 000 zł 

składają się następujące pozycje: otrzymane refundacje z lat ubiegłych za inwestycje 

przeprowadzone w roku 2021, które już do nas wpłynęły to jest kwota 383 000 zł za Plac 

Integracji Społecznej i 762 000 za basen. Na dany moment nie ma refundacji środków na 

zadania inwestycyjne w kwocie 1 300 000 zł dotyczące paneli fotowoltaicznych na obiektach 

użyteczności publicznej oraz refundacji za termomodernizacje gimnazjum. 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta na 2022 rok, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy 

są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku 

na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 



12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLII/277/22 –Załącznik Nr 8 

 

Do punktu 11 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

miasta Siemiatycze na lata 2022 – 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 

na lata 2022 – 2035. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji omówiła Pani Skarbnik i zapytała, 

czy radni zgłaszają jakieś pytania do tej uchwały. 

 

Radni pytań nie zgłosili.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy na terenie Miasta Siemiatycze, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby 

zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 



11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLII/278/22 –Załącznik Nr 9 

 

Do punktu 12 – podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o omówienie uchwały. 

 

Pani Skarbnik powiedział, ze ta uchwała jest uchwałą asekuracyjną, ponieważ nie mamy 

pewności czy środki z Urzędu Marszałkowskiego za zakończone w 2021 r. inwestycje w 

zakresie montażu instalacji fotowoltaicznych na budynkach użyteczności publicznej oraz 

termomodernizację budynku byłego gimnazjum w wysokości 1 300 000 zł wpłynął na konto 

miasta do końca bieżącego roku. Pani Skarbnik dodała, że gdyby płatności zostały 

uregulowane uchwała nie miałaby racji bytu lub zostałaby zrealizowana w znacznie niższej 

wysokości. 

Pani Skarbnik powiedział, że planowany jest do realizacji projekt budynku po byłym 

gimnazjum, na który przewidziane jest dofinansowanie z Ministerstwa Kultury w wysokości 

około 0,5 mln zł.  

Pani Skarbnik dodała, że na chwilę obecną Miasto posiada zadłużenie w wysokości 

15 400 000 zł, a wszystkie wykupy obligacji są realizowane zgodnie z zawartymi umowami. 

 Pani Skarbnik dodała, że spłata obligacji z proponowanej uchwały rozłożona jest w czasie na 

lata 2028-2036. 

Radny Onieszczuk emisja obligacji wzbudza wiele emocji, bo każdy kredyt bywa 

niebezpieczny jednak nie jest niczym złym jeśli jest dobrze wykorzystany. Radny dodał, że 

ten rok jest wyjątkowy, tak ciężko jeszcze nie było. Kolejny rok budżetowy będzie również 

trudny, wzrost cen energii elektrycznej, wzrost płac. Radny dodał, że cieszy się że Pnia 

Skarbnik powiedział, ze być może kwota 2 600 000 zł nie będzie w pełni wykorzystana, 

ponieważ zależy to od wielu czynników m.in. od tego czy wpłynął środki z refundacji. Radny 

dodał, ze deficyt jest spowodowany zapotrzebowaniem jednostek organizacyjnych tj. szkoły, 

przedszkola, żłobki, które nie są jednostkami dochodowymi. Radny zwrócił się z prośbą o 

porządnym zastanowieniu się nad budżetem na kolejny rok, bo o ile w tym roku pewnych 

rzeczy nie dało się przewidzieć (wojna na Ukrainie, sytuacja na rynku pracy i rynku 

surowców energetycznych) to 2023 rok jest łatwiejszy do przewidzenia. Na pewno nie będzie 

to łatwy rok dla budżetu, ale zapewne nie tylko naszego ale też innych gmin. Radny zwrócił 

się z prośbą o zapewnienie że jeśli będzie taka możliwość o wcześniejszą spłatę  obligacji.  

- Burmistrz powiedział, że zgadza się z radnym Onieszczukiem, że nie ma co się bać  

kredytów, pod warunkiem że nie są one przejadane, a tutaj jak wiadomo przekazywane są na 



inwestycje, dzięki czemu miasto się rozbudowuje i rozwija. Burmistrz powiedział, że doszedł 

kryzys o którym mówiła Radny Onieszczuk związany z wysoką inflacją i kryzys 

energetyczny, gdzie bardzo dużo środków trzeba było przeznaczyć na pokrycie kosztów 

energii we wszystkich jednostkach. Burmistrz powiedział, że odpowiadając na pytanie 

radnego informuje, że jeśli wpłyną środki z Urzędu Marszałkowskiego to zostaną 

przeznaczone na spłatę obligacji jeśli będziemy musieli je wyemitować, bo tak jak 

powiedziała Pani Skarbnik emisja jest warunkowa.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy na terenie Miasta Siemiatycze, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby 

zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold Mandat wygasł 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna „za” 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł „za” 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin nieobecny 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Do punktu 13 – wolne wnioski. 

 

W wolnych wnioskach głos zabrali: 

- Radny Mironkiewicz  zwrócił się z prośbą do Prezesa Przedsiębiorstwa Komunalnego o 

zwrócenie uwagi na śmieciarki, które pozostawiają po sobie kałuże z nieczystościami. Radny 

zapytał czy są jakieś środki przewidziane na modernizację śmieciarek w przyszłym roku? 

- Radny Korowicki poruszył temat ulicy Słowiczyńskiej, powiedział, że najprawdopodobniej 

została już odebrana przez Inspektora Nadzoru, jednak studzienki kanalizacyjne w pierwszej 

części są źle osadzone. Radny zapytał czy Burmistrzowie mogą w jakiś sposób wpłynąć żeby 

poprawić te studzienki? 

- Burmistrz powiedział, że faktycznie pierwsza część jest trochę pozapadana i ta uwaga 

zostanie pisemnie przekazana i poprosimy Prezesa PK, który jest radnym powiatowym, żeby 

przekazał tą informacje na Radzie Powiatu.  

- Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego powiedział, ze z rok temu zgłaszał już tą sytuację, 

ale Pan Starosta powiedział, że wszystko jest dobrze zrobione, ale skoro Pan radny to 

zauważył i również mieszkańcy zgłaszają to jednak jest coś nie tak. Prezes dodał, ze zgłosi 

sprawę na najbliższej sesji Rady Powiatu.  

Prezes powiedział, ze jeśli chodzi o śmieciarki to faktycznie jest to dość stary tabor i 

remontowane są one na bieżąco. W planach na przyszły rok jest zakup nowej śmieciarki, być 

może używanej, ponieważ koszt nowej to 700 000 zł. 

- Radna Jarocka  poruszyła temat końcówki ulicy Lewandowskiego, tam gdzie nie ma asfaltu, 

powiedziała, że mieszkańcy zwracają się z prośbą o poprawę nawierzchni tej ulicy. 

- Burmistrz powiedział, że jeśli warunki pogodowe pozwolą to zarówno ulica 

Lewandowskiego jak i ulica zgłaszana przez radnego Jakowiuka zostaną dożwirowane. 

- Radny Kosieradzki powiedział, ze wykonywany jest remont ulicy 11 Listopada od ronda do 

ulicy Szpitalnej i ma pytanie czy wykonawca przewidział wykonanie dodatkowego 

doświetlenia przejść dla pieszych na ulicy 11 Listopada? 

- Z-ca Burmistrza powiedział, że dokumentacja została wykonana za nasze środki i 

przekazana Generalnej Dyrekcji i z informacji otrzymanej od kierownika Rejonu Dróg w 

Bielsku Podlaskim wynika iż raczej nie uda się wykonać doświetlenia teraz łącznie z tymi 

robotami, ale w możliwie najkrótszym czasie doświetlenie zostanie wykonane. 

- Przewodnicząca Rady zapytała czy w tym roku planowane jest oświetlenie świąteczne ulicy 

Pałacowej i innych ulic w mieście? 

- Burmistrz odpowiedział, że zostanie wysłane zapytanie do mieszkańców czy dekorować 

miasto czy jednak oszczędzamy i nie oświetlamy. 

Burmistrz powiedział, że ma jeszcze dobrą informacje do przekazania, został rozstrzygnięty 

przetarg na przebudowę budynku po dawnym gimnazjum pod Szkołę Muzyczną, pierwszy 

poszedł 1,5 mln zł drożej niż był przewidywany. Dzisiaj było rozstrzygnięcie i budynek 

poszedł 50 tys. więcej i parking 120-130 tys. Więcej, czyli decyzją ogłoszenia kolejnego 

przetargu zaoszczędziliśmy 1,3 mln zł. Druga oferta na Inkubator też poszedł taniej ale tutaj 

jeszcze się zastanowimy czy nas na to stać. 

- Radna Jarocka zapytała czy firma która wygrała przetarg jest wiarygodna bo różnica 1,3 mln 

zł to bardzo duża różnica? 

- Burmistrz powiedział, że firma wyłaniana jest w przetargu i jeśli spełnia wszystkie 

wymagania to my ją wybieramy. 

- radna Jarocka zapytała czy ta firma robiła już coś w naszym mieście. 

- Burmistrz powiedział, ze w warunkach przetargowych są wpisane wymagania tj. 

doświadczenie. 



Burmistrz dodał, ze Miasto ma teraz sprawę z Urzędem Marszałkowskim w drugą stronę, 

ponieważ na budowę amfiteatru chcieliśmy kierownika budowy z większym doświadczeniem, 

ponieważ naszym zdaniem inwestycja tego wymagała (budowa na ciężkim gruncie).  

- Wiceprzewodniczący Rady powiedział, ze to dobra informacja którą przekazał Pan 

Burmistrz, że część obligacji pójdzie na Szkołę Muzyczną. Dodał, ze dzisiaj jest ważny mecz 

i życzy polskiej kadrze dobrego wyniku. 

 

Do punktu 14 - zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 26 października 

2022 r. Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 14:20. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Miasta 

 

Monika Mazur       Agnieszka Zalewska 


